
Soočala sem se s težavami s kolenom. Osebna zdravnica me je napotila na pregled, kjer so mi 

ugotovili, da imam artrozo, kar je zahtevalo ustrezno zdravljenje. Edina rešitev naj bi bila 

operacija, vendar bi morala na poseg čakati več mesecev. V tem času bi morala vsakodnevno 

jemati močna protibolečinska zdravila. Sama operacije nisem želela, saj sem že imela dve 

operaciji kolka, po katerih je okrevanje trajalo zelo dolgo, kar mi ni bilo všeč, saj sem oseba, 

ki uživa v aktivnem življenju. 

Ko sem začela raziskovati alternativne možnosti, sem najprej slišala za prp terapijo, a sem 

hitro izvedela, da v mojem primeru verjetno ne bi bila učinkovita. Nadaljevala sem z 

iskanjem in naletela na GaiaCell, kjer izdelujejo zdravila za napredno zdravljenje z 

mezenhimskimi matičnimi celicami, ki jih nato uporabijo pri zdravljenju specialisti v Crystal 

MC. Odločila sem se za posvet v Medicinskem centru Crystal, kjer me je prijazno sprejel 

ortoped in izvedel temeljit pregled. Ocenili so, da bi matične celice MSC lahko bile uspešna 

rešitev za moje težave, predlagali so mi plan zdravljenja in količino potrebnih celic. Svetovali 

so mi, da si vzamem čas, da v miru premislim, saj cena terapije kot upokojenki se mi na 

začetku ni zdela majhna. Po premisleku sem se odločila poskusiti, saj sem si mislila, če mi 

matične celice ne bi pomagale, lahko vedno grem še na operacijo. 

Poklicala sem jih in hitro so mi potrdili termin. V GaiaCell in Medicinskem centru Crystal so 

zelo odzivni, prilagodljivi in hitri – točno to, kar si pacienti želimo. Ortoped mi je pred 

posegom vse podrobno razložil, kar mi je vlilo veliko zaupanja. Sam poseg je potekal mirno 

in nisem čutila pretiranega strahu. Po posegu so me opozorili, da se lahko pojavi blaga 

oteklina in da moram počivati, kar sem tudi upoštevala. Kljub temu, da bolečin nisem več 

čutila in bi najraje odšla na dolg sprehod, sem se potrudila poslušati nasvete strokovnjakov. 

Zdaj sta minila že dva meseca in bolečine v kolenu ni več. Če bi se lahko vrnila nazaj, bi se 

še enkrat odločila za terapijo. Vsem, ki imate podobne težave, svetujem posvet v Crystalu – 

tam vam iskreno pojasnijo vse možnosti, ki jih imate, ocenijo vaše stanje in predlagajo 

količino matičnih celic. Za vse pomisleke, vam vse natančno razložijo in ocenijo realne 

možnosti terapije. Res je, da je terapija samoplačniška, vendar mi je osebje pojasnilo, zakaj je 

takšna cena in da si prizadevajo ceno čim bolj znižati, da bi terapije omogočili širšemu krogu 

ljudi. Zdaj, ko gledam nazaj, cena v primerjavi z izogibom operaciji res ni tako visoka, saj 

sem že po terapiji začutila veliko olajšanje. 

Hvala, GaiaCell in Crystal, za profesionalen pristop in odlično izkušnjo. 


